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Sinds 2011 staat in de wet dat het hebben van een studentenraad op elke mbo-instelling verplicht is, zo 
ook bij MBO Amersfoort. De afgelopen jaren hebben we verschillende dingen voor de studenten van MBO 
Amersfoort bereikt. Maar binnen MBO Amersfoort is de studentenraad redelijk onbekend. Studenten weten 
niet van het bestaan af, weten niet wat de rol van de studentenraad en/of zien de nut en noodzaak er niet 
van in.  

Naast de onbekendheid is er een kloof tussen de deelraden op de scholen en de centrale raad. Concreet 
betekent het dat de deelraden vaak te ver afstaan van de centrale studentenraad. Hier hebben zowel de 
deelraden en de centrale raad een rol. 

Om hier verandering in te brengen willen we komende jaren werken aan een duurzame samenstelling van 
de studentenraad, willen we dichter bij elkaar komen en sturing geven aan een professionele 
medezeggenschap. In dit strategisch plan beschrijven we enerzijds onze plannen met betrekking tot 
professionalisering van de studentenraad en de deelraden. Anderzijds geven we onze inhoudelijke speer- 
en aandachtpunten weer. We hebben een aantal specifieke onderwerpen die wij jaarlijks willen agenderen 
bij het College van Bestuur en de directeuren.  

Namens de studentenraad, 

Maria van Middelkoop 
Voorzitter centrale studentenraad MBO Amersfoort 

WOORD VOORAF 
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Bij de studentenraad draait het om meedenken, meedoen en meebeslissen. Om de juiste beslissingen te 
maken is het belangrijk om representatief te zijn. Dat betekent dat we streven naar een gelijke verdeling 
van alle clusters binnen de studentenraad. In de praktijk blijkt dit lastig.   

De studentenraad heeft altijd al moeite gehad met het vinden van genoeg leden. De studentenraad moet 
uit minimaal vijf en maximaal dertien personen bestaan. Alleen zijn er zelfs periodes geweest waarbij wij 
onder het minimum aantal leden zaten. Ook komt het voor dat studenten snel stoppen met deelname aan 
de studentenraad. De komende jaren willen wij ons inzetten om deelname aan de studentenraad 
aantrekkelijker te maken en de naamsbekendheid van de studentenraad te vergroten.  

Dit willen wij bereiken door onder andere: 
- Van deelname aan de studentenraad een keuzedeel te laten maken;
- Met BMC een nauwere samenwerking aan te gaan. Samen met BMC willen we onze sociale media

professionaliseren, mijnMBOA beter gebruiken en campagnes opzetten;
- En verschillende acties op scholen uit te voeren, zoals de scholen rondgaan en presentaties geven.

De kennis en kunde van de studentenraad is ook nog niet op gewenst niveau. We kunnen vaker 
deelnemen aan trainingen en aandacht besteden aan onder andere wat onze rechten zijn en hoe we 
effectief kunnen onderhandelen. Naast inhoudelijke trainingen willen we ook inzetten op teambuilding. 
Door activiteiten met elkaar te nemen leert de groep elkaar beter kennen en leren we elkaar vertrouwen. 
Op die manier hopen we dat studenten langer actief blijven bij de studentenraad. 

Deelraden  
Bij MBO Amersfoort is de studentenmedezeggenschap via een getrapt systeem georganiseerd. De basis 
ligt bij de klassen, waar klassenvertegenwoordigers worden gekozen. Op college niveau is er een centrale 
studentenraad. De directeuren van een school en studenten binnen een school hebben het recht tot het 
organiseren van een deelraad. Leden van de deelraad mogen bij vergaderingen van de studentenraad 
aanwezig zijn en leden van de deelraad mogen lid zijn van de centrale studentenraad.  

Ondanks dat de deelraden al een tijd bestaan zijn deze lang niet allemaal actief. De vraag is wie het 
voortouw moet nemen: de directeur of de student? De komende jaren willen wij het belang van 
medezeggenschap onder de aandacht brengen bij de directeuren zodat zij gemotiveerd zijn om deelraden 
op te richten. Ook willen wij de communicatie met de studentenraad verbeteren.  

PROFESSIONALISERING 
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We hebben voor komende jaren drie punten waar wij op in willen zetten: 
- Emancipatie van de mbo-student
- Problematiek rondom examens en roosters
- Mentaal welzijn en sociale veiligheid

Emancipatie van de mbo student 
We willen bijdragen aan het gelijkwaardig behandelen van alle studenten in Nederland. Amersfoort kent 
geen studentenvereniging waar mbo-studenten zich kunnen bij aansluiten. De studentenraad wil 
verkennen in hoeverre mbo-studenten zich in de toekomst kunnen aansluiten bij een bestaande 
studentenvereniging of het starten van een eigen studentenvereniging. Ook willen we kijken of we een 
studentenstartweek kunnen organiseren. We dragen graag een steentje bij aan de ambitie van MBO 
Amersfoort. Deze ambitie luidt: “We willen onze studenten een optimale studietijd gunnen. Niet alleen 
kennis opdoen, maar ook het studentenleven en de wereld in zijn geheel laten ervaren.” 

Problematiek rondom examens en roosters 
Het afgelopen jaar heeft de studentenraad gemerkt dat er veel verwarring en miscommunicatie rondom 
examinering bestaat. Er wordt vaak te laat gecommuniceerd. Het is belangrijk dat wij samen met het 
College van Bestuur uitzoeken wat de oorzaak/oorzaken van het probleem is/zijn en hoe het probleem 
opgelost kan worden. Ook moeten de roosters op orde zijn. Een les op het rooster, met de juiste docent en 
in het juiste lokaal. We willen dat de basis op orde is. 

Mentaal welzijn en sociale veiligheid  
De coronacrisis heeft nog altijd veel invloed op ons sociale en mentale gesteldheid. De studentenraad zelf 
heeft ten tijde van corona vanuit eigen ervaringen, het initiatief genomen tot de campagne “jij bent niet 
alleen” met klasgesprekken en inloopspreekuur over eenzaamheid en mentaal welzijn. We willen dat 
aandacht voor mentale welzijn blijft. Ook willen we kijken hoe we onze “jij bent niet alleen” campagne 
kunnen borgen binnen de organisatie o.a. door aandacht te vragen tijdens de mental health awareness 
week. 

Om als studentenraad en deelraad de samenwerking op te zoeken willen we deze thema’s elk jaar 
bespreken. De deelraden bespreken deze thema’s met de directeuren en de centrale raad met het College 
van Bestuur. De input van de deelraden wordt ook meegenomen in het gesprek met het College van 
Bestuur.  

SPEER- EN 
AANDACHTSPUNTEN 
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